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Vragen van het lid Tony van Dijck
(PVV) aan de minister van Financiën
over het bericht «Curator Joost
Kuiper heeft zelf interesse in failliet
DSB». (Ingezonden 22 december
2009)

1
Bent u bekend met het bericht
«Curator Joost Kuiper heeft zelf
interesse in failliet DSB»?1

2
Is het waar dat er nog nooit eerder
een curator is geweest die een bedrijf
overneemt dat hij zelf moet
verkopen?

3
Hoe bekijkt u de situatie als de heer
Kuiper in dienst zou treden van de
overgenomen bank? Deelt u de
mening dat de curator met
onmiddellijke ingang ontslag dient te
nemen? Zo nee, waarom niet?

4
Wat vindt u ervan dat er in oktober dit
jaar diverse beschuldigingen zijn
geuit dat de curatoren geen ruimte
aan een koper gaven om de DSB over
te nemen en kost wat kost streefden
naar een faillissement, dit alles in
relatie tot de interesse voor de DSB
Bank van de curator Kuiper?

5
Is het inderdaad mogelijk dat de
bankvergunning van DSB Bank wordt
mee verkocht? Vindt u dit een
wenselijke situatie? Zo nee, bent u

voornemens de bankwet op dit
onderdeel aan te passen?

1 De Pers, 18 december 2009.
http://www.depers.nl/economie/361874/
Curator-wil-failliet-DSB.html
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